
 
 

Referat bestyrelsesmøde 29. august 2024 
 

Til stede: Camilla Jellesmark (Formand), Julie Bjerg Hynne (Kasser), Malene Frøsig Bach,  
Gitte   Hellerup Larsen, Mette Gade, Mette Als Horn, Katrine Mohr, Inge Hansen 
 
Dagsorden:  
 
Stald: 

• Personale: 
Personalet er ved at finde deres rutiner. De er et godt team 
 

• Mini Mini Læsser: 
Der undersøges indkøb af en Mini mini læsser skal bruges til udmugning.  
Kan bedre komme ind i boksene, og vi undgår at der sker så mange skader på boksene. 
 

• Maskiner: 
Maskinerne skal vedligeholdes så mange reparationer undgås. 
De skal jævnligt vaskes, smøres, og på anden måde serviceres. 
Personale instrueres i vedligeholdelse af maskinerne, så reparationer undgås. 
 
 

• Hø/Wrap/halm: 
Wrap baller kontrol vejet, vejede for lidt. Leverandør kontaktet 
Der er et for stort forbrug af hø/wrap. Personale + fodervagter er blevet gjort 
opmærksom  
Har været henvendelser om at nogle heste har fået for lidt halm. 
 

• Kørsel af ridehusene: 
Ridehusene trænger til at blive kørt ordentligt – Der er dybt hovslag i det lille ridehus. 
Personalet bliver trænet 
 

• Bunde – ridehus: 
Forventer påfyldning af bundene i ridehusene i midten af september. 
 

• Lyset i det store ridehus tænder ikke – timer indstilling tjekkes 
 

• Vaskemaskine/tørretumbler + solarie:  
Der arbejdes på en ny betalingsmetode – måske MobilePay 
 

• Ledige bokse: 
2 hestebokse lejet ud fra 01-10-2024. 
1 heste boks + 1 ponyboks er stadig ledig. 
 

 
 
 



 
 

Rideskole: 

• Heste/ponyer:  
Nye ponyer/heste – Mary, Robbie, Monique, Hannibal 
De går med på hold. De skal lige finde sig til rette i flokken. 
Monique er blevet lukket med på fællesfold  
 

• heste/ponyer vi skal af med/sælges: 
Snøvsen: går på pension  
Snehvide: solgt – flytter 31-09-2024 
 

• Efterårsferien – ridelejr 
 Der arbejdes på at afholde 2 ridelejere i uge 42 
 
Ny leder af rideskoleafdelingen (Rideskoleansvarlig): 

• Der har været nogle stykker til samtale. 
Bestyrelsen ligger i øjeblikket i forhandling med en egnet kandidat. 

 

• Økonomi/Julie: 
Økonomien ser fornuftig ud.  
Indtjening: Vi ligger under budget på indtjening på rideskole og special hold. Men øvrige 
indtægter ligger pænt på niveau eller over.  
Den nye automat viser sig som en rigtig god forretning, hvor vi allerede har omsat for ca 
45.000 og indkøbet af maskinen har allerede tjent sig ind.  
Stævne afviklingen går rigtig fint og vore stævner er pænt besøgte. På nuværende 
tidspunkt har vi lavet et overskud på 160.000 på stævnerne og har stadig 4 stævner tilbage 
på resten af året.  
Udgifter: Vi ligger desværre forsat over budget på driftsomkostninger. Især afhentning af 
mødding er steget grundet nye betingelser for afhentning af mængder, som vi har svært 
ved at leve op til. – Der bliver kigget på om andre løsninger vil være mere fordelagtige.  
Men den øgede fokus på omkostninger afspejler sig allerede i regnskabet. Der venter dog 
nogle større udgiftsposter i fremtiden, som husleje og opfyldning af bunde i ridehusene.  
Vi har nået det budgetterede beløb for udskiftning og indkøb af heste til rideskolen, men 
da nogle heste/ponyer desværre ikke kan bruges i rideskolen alligevel, og priserne fortsat 
er høje for nyanskaffelser, forsøger vi af anden vej at supplere til budgettet for køb af 
heste. 

 
 
Besøg fra DRF 19-08-2024: 

• Besøg af formand for DRF  
DRF skal besøge 30 klubber.  
Hvad kan DRF gøre for BAL, som er en veldrevet klub? 
Ændring af stævne struktur: 
BAL (Klubberne) betaler 10 kr/start – det bliver til mange penge om året der betales til 
DRF. 
ERFA-udveksling (Erfaringsudveksling)  
- Hvad gør andre fx finde personale, drift af stald, drift af rideskole, udlån af maskiner mm. 

 



 
 

 
 
 
 
 
Arbejdsdag – opgaver (Søndag d. 28-09-2024): 

o opgaver der skal laves? 
Toiletterne skal have en hovedrengøring (Trænger meget). 

o Madvognen skal tømmes og gøres vinter klar 
o Borde/bænke sæt slibes og males 
o Der kommer løbende flere opgaver   

 
Datoer: 

• Loppemarked 25. august:  
Forløb over alt forventning. Der var mange der kom forbi. 
Der blev solgt for ca. 3300 kr. i Rideskoleboden+ salg af gulerødder. 

• Maling af cafeteria 14. september - Begivenhed kommer på FB 

• Rytterstuen 15. september - Rytterstuen gøres lidt mere hyggelig.  
 
EVT: 

• Der indkaldes til medlemsmøde, når der er ansat en ny leder af rideskolen 
 

 
 
 
 


